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E B E L T O F T  S K U D E H A V N  

Nyhedsbrev januar/februar 2024 

 
 

Kære alle indskydere. 
 
I nyhedsbrevet først i januar skrev vi om stormen PIA. Vi redegjorde for den usikkerhed omkring havnen, der aktuelt hersker.  
 
Siden Pia havde vi i sidste uge igen en storm med højvande og følgeskader på broanlæg. Mange af jer har sikkert også fulgt med i 
lokalavisen, og her set interviews/artikel om Skudehavnen og sidst historien om "Vikingernes" bro- og badeanlæg. 
 
Bestyrelsen har haft høj aktivitet de sidste tre uger, dels for at få et overblik over skaderne, dels at få afklaret med Syddjurs kommu-
ne, hvilke opgaver de og vi har. 
 
Allervigtigst er at fortælle jer, at arbejdet er i gang, havnens personale forsøger at udbedre skaderne i det omfang, det 
er muligt, således vi kan gennemføre den kommende sæson med håb om, at anlægget tåler en sæson mere.  
 
Vores havnefoged har lavet en reparationsplan for alle broerne, hvor fokus er at sikre, at bådene kan komme i vandet 
til sæsonstart. 
 
Vi har haft dialog med kommunen, hvor fokus kan skitseres ganske enkelt:  
På kort sigt: 
1. Akut reparation af molerne, så broerne kan bruges i den kommende sæson. Det er vores indtryk, at der arbejdes på 
dette i teknisk forvaltning. 
2. Tilskud til nye flydebroer, så vi kan udskifte de mest skadede. Her ønsker vi finansiel hjælp til at udskifte broerne 
successivt startende allerede i det kommende efterår. 
På længere sigt: 
1. Vil vi deltage i ekstern / fondsfinansiering af klimaprojekter på havnefronten sammen med kommunen, herunder 
særligt projektet “Folkets bro”. 
2. Samtidig vil vi følge op på tidligere ideer om en samdrift model for alle havne i Ebeltoft, evt. i en erhvervsdrivende 
fond / partnerskab med kommunen. 
 
Mange har spurgt til Bro 8. Sammen med Vikingerne har vi sat midler af til at reparere adgangsforhold og faciliteter, så 
deres "højsæson" ikke bliver helt spoleret. -  Det er bare så bittert, at deres hurtige vellykkede frivillige arbejde efter 
PIA, allerede blev spoleret igen i sidste uge.  
Bro 8 fremstår pt ubrugelig. Her er det bestyrelsens beslutning, at vores personale, gerne sammen med frivillige, vil 
gennemføre nødvendige reparationer, uden at bruge for mange penge. Ideen er her, at vi i løbet af foråret vil intensi-
vere et arbejde med at skaffe fondstilskud til det projekt, som vi kalder "Folkets bro" - et sammenhængende nyt anlæg 
til de mange brugergrupper: campere, vinterbadere, jollesejlere, fiskere, og ikke mindst lokalsamfundet bredt set. 
Det vil vi fortælle mere om i senere nyhedsbrev. 
 
 
Bedste hilsner 
 
bestyrelsen v. fmd. 
Ib Oustrup 
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